



Vision & Mission

Notre Vision :

En harmonie avec une culture anglophone accueillante, faire de notre parc Heritage Village le meilleur site canadien français où il fait bon d'y vivre et que la collaboration et l'engagement soient reconnus par tous comme étant le cœur de notre association.

Notre Mission :

Administrer avec intégrité et transparence les affaires de l'association d'une façon efficiente, ceci en conformité avec la législation applicable à ses activités et à ses orientations stratégiques.

Nos Orientations stratégiques :

1. Promouvoir et maintenir l'identité Canadienne et francophone de l'association.
2. Stimuler et maximiser l'utilisation des ressources humaines internes, en mode bénévolat, pour l'administration des affaires et l'exécution des tâches courantes.
3. Accroître la prospérité collective en améliorant les infrastructures vétustes et en investissant dans les loisirs.

Nos Valeurs :

- Le respect et l'engagement
- L'intégration et la confiance
- Le partage et la collaboration

Our Vision:

In harmony with a welcoming anglophone culture, make our Heritage Village Park the best French-speaking Canadian site where it is a pleasure to live, and where collaboration and commitment are recognized by all as the heart of our association.

Our Mission:

To manage the affairs of the association with integrity and transparency in an efficient manner, in compliance with the applicable laws governing its activities and strategic directions.

Our Strategic Directions:

1. Promote and maintain the Canadian and Francophone identity of the association.
2. Stimulate and maximize the use of internal human resources, on a voluntary basis, for the administration of affairs and the execution of daily tasks.
3. Enhance collective prosperity by improving outdated infrastructure and investing in recreation.

Our Values:

- Respect and commitment
- Integration and trust
- Sharing and collaboration

Date d'adoption : 2025-01-24

Date adopted : 2025-01-24